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OR.Oz.0022.59.2021 

 

 

PROTOKÓŁ NR  198/2021 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 24 listopada 2021 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

4. Tematy: 

4.1. Porozumienie z Województwem Kujawsko – Pomorskim w sprawie przyznania 

stypendiów dla uczniów dziennych liceów i techników.  

4.2. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zaopiniowania projektu „Programu Ochrony 

Środowiska dla Gminy Raciążek na lata 2021 – 2024 z perspektywą do roku 2028”. 

4.3. Pismo Burmistrza Brześcia Kujawskiego w sprawie poprawy stanu technicznego dwóch 

odcinków dróg powiatowych nr 2807C Osięciny – Wieniec i  nr 2614C Jaranowo – Brześć 

Kujawski, zlokalizowanych w miejscowości Bachórka Gmina Bądkowo – zajęcie 

stanowiska. 

4.4.  a) Wniosek Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia 

klasycznego o wartości mniejszej niż progi unijne na dostawę mleka i produktów 

mleczarskich dla potrzeb Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego 

w Raciążku – zajęcie stanowiska. 

b) Wniosek Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia 

klasycznego o wartości mniejszej niż progi unijne na dostawę mięsa i podrobów oraz 

przetworów mięsnych dla potrzeb Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku – zajęcie stanowiska. 

 

5. Sprawy różne. 

6. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego w dniu 24 listopada 2021 r. o godzinie 9:30.  

Posiedzenie odbywa się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim 

przy ulicy Słowackiego 8 w pokoju 214 (II piętro).  
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Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy dwoje członków 

Zarządu Powiatu: Lidia Tokarska, Adam Potaczek, Pani Małgorzata Wdowczyk  

nie uczestniczy w posiedzeniu. 

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia.  

Czy są wnioski o zmianę porządku. Nie widzę. 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 4.1. Porozumienie z Województwem Kujawsko – Pomorskim w sprawie przyznania 

stypendiów dla uczniów dziennych liceów i techników.  

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 4.1. Porozumienie z Województwem 

Kujawsko – Pomorskim w sprawie przyznania stypendiów dla uczniów dziennych liceów  

i techników.  

Na mocy niniejszego porozumienia dwóch uczniów z Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim otrzyma stypendia przyznane przez Zarząd Województwa 

Kujawsko – Pomorskiego w wysokości 300 zł miesięcznie w okresie od września 2021 roku 

do czerwca 2022 roku. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć porozumienie  

z Województwem Kujawsko – Pomorskim w sprawie przyznania stypendiów dla uczniów 

dziennych liceów i techników. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć porozumienie z Województwem Kujawsko – Pomorskim 

w sprawie przyznania stypendiów dla uczniów dziennych liceów i techników. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

22 listopada 2021 r. znak: PS.4363.3.1.2021 wraz z projektem pporozumienia  

z Województwem Kujawsko – Pomorskim w sprawie przyznania stypendiów dla uczniów 

dziennych liceów i techników, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 4.2. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zaopiniowania projektu 

„Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Raciążek na lata 2021 – 2024  

z perspektywą do roku 2028”. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 4.2. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie zaopiniowania projektu „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Raciążek na 

lata 2021 – 2024 z perspektywą do roku 2028”. 

Naczelnik Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska informuje, że po analizie 

programu należy stwierdzić, że spełnia on ustawowe uwarunkowania opracowania takiego 

dokumentu. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję pozytywnie zaopiniować „Program 

Ochrony Środowiska dla Gminy Raciążek na lata 2021 – 2024 z perspektywą do roku 2028”  

i podjąć w tym zakresie uchwałę. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, pozytywnie zaopiniował „Program Ochrony Środowiska dla Gminy 

Raciążek na lata 2021 – 2024 z perspektywą do roku 2028” i podjął w tym zakresie uchwałę. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 22 listopada 

2021 r. znak: GN.Gś.601.9.2021 wraz projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

zaopiniowania projektu „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Raciążek na lata 2021 – 

2024 z perspektywą do roku 2028”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 4.3. Pismo Burmistrza Brześcia Kujawskiego w sprawie poprawy stanu technicznego 

dwóch odcinków dróg powiatowych nr 2807C Osięciny – Wieniec i  nr 2614C 

Jaranowo – Brześć Kujawski, zlokalizowanych w miejscowości Bachórka Gmina 

Bądkowo – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 4.3. Pismo Burmistrza Brześcia 

Kujawskiego w sprawie poprawy stanu technicznego dwóch odcinków dróg powiatowych  

nr 2807C Osięciny – Wieniec i  nr 2614C Jaranowo – Brześć Kujawski, zlokalizowanych  

w miejscowości Bachórka Gmina Bądkowo. 

 

Pani Paulina Smykowska – wpłynął wniosek Burmistrza Brześcia Kujawskiego w sprawie 

poprawy stanu technicznego dwóch odcinków dróg powiatowych nr 2807C Osięciny – 

Wieniec i  nr 2614C Jaranowo – Brześć Kujawski, zlokalizowanych w miejscowości 

Bachórka Gmina Bądkowo. Wniosek przekazany został do Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim. 
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Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Po zapoznaniu się  

z wnioskiem Burmistrza Brześcia Kujawskiego w sprawie poprawy stanu technicznego 

dwóch odcinków dróg powiatowych nr 2807C Osięciny – Wieniec i  nr 2614C Jaranowo – 

Brześć Kujawski, zlokalizowanych w miejscowości Bachórka Gmina Bądkowo, proponuję 

poinformować wnioskodawcę, że przedmiotowe drogi zostaną ujęte w planach bieżących 

cząstkowych remontów dróg powiatowych na 2022 roku. Jednocześnie proponuję rozważyć 

możliwość ujęcia przebudowy / remontu  wskazanych we wniosku dróg w budżecie powiatu 

na 2022 rok po przedłożeniu przez Zarząd Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim 

analizy technicznej oraz kosztów realizacji, biorąc pod uwagę możliwości finansowe powiatu. 

Natomiast sprawa zmiany granic administracyjnych i włączenie obszaru, na którym położone 

są przedmiotowe odcinki dróg, do Gminy Brześć Kujawski wymaga gruntownej analizy oraz 

konsultacji. Proponuję zobowiązać Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim do przygotowania odpowiedzi na pismo Burmistrza Brześcia Kujawskiego  

na podpis Starosty Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, rozpatrzył pismo Burmistrza Brześcia Kujawskiego w sprawie poprawy 

stanu technicznego dwóch odcinków dróg powiatowych nr 2807C Osięciny – Wieniec  

i  nr 2614C Jaranowo – Brześć Kujawski, zlokalizowanych w miejscowości Bachórka Gmina 

Bądkowo i postanowił poinformować wnioskodawcę, że przedmiotowe drogi zostaną ujęte w 

planach bieżących cząstkowych remontów dróg powiatowych na 2022 roku. Zarząd Powiatu, 

rozważy możliwość ujęcia przebudowy / remontu  wskazanych we wniosku dróg w budżecie 

powiatu na 2022 rok po przedłożeniu przez Zarząd Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim analizy technicznej oraz kosztów realizacji, biorąc pod uwagę 

możliwości finansowe powiatu. Natomiast sprawa zmiany granic administracyjnych  

i włączenie obszaru, na którym położone są przedmiotowe odcinki dróg, do Gminy Brześć 

Kujawski wymaga gruntownej analizy oraz konsultacji. 

Zarząd Powiatu, zobowiązał Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim do przygotowania odpowiedzi na pismo Burmistrza Brześcia Kujawskiego  

na podpis Starosty Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Burmistrza Brześcia Kujawskiego z dnia 2 listopada 2021 r. znak: 

BI.II.7011.150.2021.SW w sprawie poprawy stanu technicznego dwóch odcinków dróg 

powiatowych nr 2807C Osięciny – Wieniec i  nr 2614C Jaranowo – Brześć Kujawski, 

zlokalizowanych w miejscowości Bachórka Gmina Bądkowo, stanowi załącznik do 

protokołu. 
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Ad 4.4. a) Wniosek Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie 

zamówienia klasycznego o wartości mniejszej niż progi unijne na dostawę mleka  

i produktów mleczarskich dla potrzeb Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo 

– Opiekuńczego w Raciążku – zajęcie stanowiska. 

b) Wniosek Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie 

zamówienia klasycznego o wartości mniejszej niż progi unijne na dostawę mięsa  

i podrobów oraz przetworów mięsnych dla potrzeb Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 4.4. a) Wniosek Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku o wyrażenie zgody na 

wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia klasycznego o wartości mniejszej niż progi 

unijne na dostawę mleka i produktów mleczarskich dla potrzeb Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

Wartość zamówienia brutto to 186.582,14 zł.  Kryteria wyboru oferty to całkowita cena oferty 

brutto 100%. Skład komisji przetargowej przedstawiony został we wniosku. Zadanie 

realizowane będzie od 1 stycznia 2022 r. do 31 grudnia 2022 r. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję wyrazić zgodę na wszczęcie przez 

Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku 

postępowania o udzielenie zamówienia klasycznego o wartości mniejszej niż progi unijne na 

dostawę mleka i produktów mleczarskich dla potrzeb Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, wyraził zgodę na wszczęcie przez Dyrektora Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku postępowania o udzielenie zamówienia 

klasycznego o wartości mniejszej niż progi unijne na dostawę mleka i produktów mleczarskich 

dla potrzeb Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 4.4. b) Wniosek Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku o wyrażenie zgody na 

wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia klasycznego o wartości mniejszej niż progi 

unijne na dostawę mięsa i podrobów oraz przetworów mięsnych dla potrzeb Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

Wartość zamówienia brutto to 244.421,94 zł.  Kryteria wyboru oferty to całkowita cena oferty 

brutto 100%. Skład komisji przetargowej przedstawiony został we wniosku. Zadanie 

realizowane będzie od 1 stycznia 2022 r. do 31 grudnia 2022 r. 
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Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję wyrazić zgodę na wszczęcie przez 

Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku 

postępowania o udzielenie zamówienia klasycznego o wartości mniejszej niż progi unijne na 

dostawę mięsa i podrobów oraz przetworów mięsnych dla potrzeb Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, wyraził zgodę na wszczęcie przez Dyrektora Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku postępowania o udzielenie zamówienia 

klasycznego o wartości mniejszej niż progi unijne na dostawę mięsa i podrobów oraz 

przetworów mięsnych dla potrzeb Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 24 listopada  

2021 r. znak: Rz.272.5.9.2021 wraz z wnioskami Dyrektora Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku z dnia 18 listopada 2021 r. o wyrażenie 

zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia klasycznego o wartości mniejszej 

niż progi unijne na: dostawę mleka i produktów mleczarskich dla potrzeb Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku oraz dostawę mięsa i podrobów 

oraz przetworów mięsnych dla potrzeb Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do spraw różnych.  

Informuję, że zgłosiłam Starostwo Powiatowe w Aleksandrowie Kujawskim do Szlachetnej 

Paczki. To inicjatywa wspierająca osoby potrzebujące. W tym roku wspieramy panią Monikę 

samotną mamę dwóch córek Klaudii i Pauliny, mieszkankę Powiatu Aleksandrowskiego. Pani 

Monika prosi o tonę węgla, jedzenie i środki czystości. Zbieramy pieniądze i pomoc 

rzeczową. Proszę o wsparcie akcji do 1 grudnia 2021 roku. Potrzebne rzeczy zostaną 

dostarczone rodzinie 11 grudnia.  

 

 

Ad 6. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie ma. 
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Ad 7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję  

za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 9:45. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


